



صناعة قرطاسية الكمبيوتر (ش.م.ع.ع.) Computer Stationery Industry (S.A.O.G.)



P.O. Box 13, Rusayl, Postal Code 124, Sultanate of Oman
Tel.: (+968) 24446160, Fax : (+968) 24446277, 24446775
E-mail : info@csiops.com, Website : www.csiops.com
C.R. No.: 1/21689/9, Tax Card No. : 8062212
TIN : 1642, VATIN: OM1100012889



ص.ب: ١٣، الرسيل - الرمز البريدي: ١٢٤ - سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٤٤٦١٦٠، فاكس: ٢٤٤٤٦٢٧٧، ٢٤٤٤٦٧٧٥ (+٩٦٨)
البريد الإلكتروني: info@csiops.com، الموقع على الشبكة: www.csiops.com
س.ت رقم: ١/٢١٦٨٩/٩، رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٦٢٢١٢
رقم التعريف الضريبي: ١٦٤٢، ضريبة القيمة المضافة: إ.إ.م ١١٠٠١٢٨٨٩

Date: 15/01/2025

التاريخ: 15/01/2025

After compliments,

بعد التحية،

Subject: Disclosure

الموضوع: إفصاح عن خبر

Computer Stationery Industry Company SAOG would like to inform our valued shareholders that it held the Extraordinary General Assembly and the following resolutions were taken:

1. Approval not to submit an offer at a fair price to purchase shares from shareholders wishing to purchase before completing the transformation procedures, according to the reasons mentioned in the attached memorandum.

Decision: Approved by Majority

تود شركة صناعة قرطاسية الكمبيوتر ش.م.ع.ع افادة المساهمين الكرام بأنها عقدت الجمعية العامة غير العادية وتم اتخاذ القرارات الاتية:

البند الأول: الموافقة على عدم تقديم عرض بسعر عادل لشراء الأسهم من المساهمين الراغبين في الشراء قبل استكمال إجراءات التحويل ، وذلك وفقا للأسباب المذكورة في المذكرة التوضيحية المرفق 1

القرار: تمت الموافقة بالاغلبية

2. Studying and approving the proposal of the Board of Directors to convert the company from a public Omani shareholding company (SAOG) to a closed Omani shareholding company (SAOC) and approving it, subject to the approval of the first item, according to Annex No. (1)

Decision: Approved by Majority

3. Approval of the amendment of the Company's Articles of Association in accordance with the requirements of the closed joint stock company after conversion, after the company completes and approves all the required procedures in this regard, as per Annex (2)

Decision: Approved by Majority

4. Authorize the company's board of directors or whoever is appointed by them to complete and approve all procedures and approvals required to complete this transfer

Decision: Approved by Majority

البند الثاني: دراسة مقترح مجلس الإدارة على تحويل الشركة من شركة مساهمة عمانية عامة (ش.م.ع.ع) الى شركة مساهمة عمانية مقفلة (ش.م.ع.م) والموافقة عليه شريطة الموافقة على البند الأول ، وذلك حسب المرفق رقم (1)

القرار: تمت الموافقة بالاغلبية

البند الثالث: الموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة بما يتفق مع متطلبات الشركة المساهمة المقفلة بعد التحويل، وذلك بعد استكمال الشركة لكافة الإجراءات المطلوبة في هذا الشأن والموافقة عليه، حسب المرفق رقم (2)

القرار: تمت الموافقة بالاغلبية

البند الرابع: تفويض مجلس إدارة الشركة او من يتم تعيينه من قبلهم باستكمال كافة الإجراءات والموافقات المطلوبة لإتمام هذا التحويل، والموافقة عليه.

القرار: تمت الموافقة بالاغلبية

Best regards,
Secretary of the Board of Directors

مع خالص التحيات
امين سر مجلس الادارة



(Handwritten signature)